



『我的前途』計劃

Project "My Future" 捐獻表 Donation form

本人願意捐助『我的前途』計劃 HK\$ 100 HK\$ 500 HK\$ 1,000 HK\$ _____
To support PMF Limited, I would like to donate

捐款方法 Donation Method

- 現金 Cash (現金請勿郵寄 Do not mail cash)
- 劃線支票 Crossed Cheque 抬頭註明 Payable to "PMF Limited"
銀行名稱 Bank Name : _____ 支票號碼 Cheque No. : _____
- 直接存入銀行戶口 Direct Debit via Bank Transfer or ATM
直接存入「PMF Limited」之東亞銀行賬戶 : 015-514-68-11441-9
To the account of "PMF Limited" at BEA : 015-514-68-11441-9

個人資料 Personal Informaion

*姓名 Name : _____ 先生 Mr. 太太 Mrs. 女士 Ms. 小姐 Miss
 其他 Other _____

收據抬頭 Name on receipt : _____ *聯絡電話 Contact Phone No : _____
 同上 Same as above
 其他，請註明姓名 Other, please specify the name _____

電郵地址 Email Address : _____

*通訊地址 Correspondence Address : _____

- 請郵寄收據至上述地址 Please send the receipt by post to above address 不需要收據 Please do **Not** send the receipt

請填妥此表格後連同捐款，郵寄到九龍觀塘勵業街9號同利工業大廈3樓301室或傳真表格至2642-8623或以電郵至info@myfuture.org.hk秘書處收。若有疑問，請致電5236-1396秘書處查詢。為免重複，電郵後不需郵寄。

Please complete the Donation Form and return to Secretariat at Room301, 3/F, Tung Lee industrial Building, 9 Lai Yip Street, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong or by fax to 2642-8623 or by email to info@myfuture.org.hk. Should you have any questions, please feel free to call our Secretariat at 5236-1396. To avoid duplication, please do not post this Form after email.

凡捐款港幣一百元或以上，均可扣減稅項。 All donations of HK\$100 or above are tax deductible.

收集個人資料聲明 Personal Information Collection Statement

你必須在註明(*)的欄目，提供所需的個人資料。如你未能提供，我們未必可以向你提供我們的服務。所收集的個人資料將保密處理，只作為寄發收據及與閣下通訊之用。在未得你的事先同意前，我們不會向其他人士或機構披露所收集得關於你的資料。你有權查閱及更正我們所持關於你的個人資料，如希望查閱或更正你的個人資料，請電郵至聯絡info@myfuture.org.hk秘書處。

It is mandatory for you to provide data marked with asterisks (*). In the event that you do not provide such data we may not be able to provide you with our services. The personal data collected will be treated strictly confidential and will be used for issuing receipts and communication with you only. The information we collect about you will not be disclosed by us to any other party without your prior consent. You have right to request access to and correction of information held by us about you. If you wish to access or correct your personal data, please contact our Secretariat by email to info@myfuture.org.hk.